
Zápis z jednání školské, kulturní a sportovní komise ze dne 1.4.2019 

Místo konání: zasedací místnost MěÚ Hrádek 

Doba trvání: od 17:00 hod. do 19.30 hod. 

Účast: Rychlá, Vasková, Matoušková, Šmolík, Tytlová, Ungrová, Polomský, Franta, 

Kabourek, Wágnerová 

Hosté: Svobodová, Dudková, Valešová, Krtilová, Petrtýl 

 

Omluveni: Sobotka, Bergl (host) 

Neomluveni: Špetková, Pelikán 

 

1. Zhodnocení uplynulého období 

 

14.2.2019  Akustický koncert Petr Blecha a hosté – klubovna DK 

12.2.2019  vynášení basy – tělocvična ZŠ - Pionýr 

22.2.2019  Autorské čtení Jana Poncarová – klubovna DK 

9.3.2019    Masopustní původ starým Hrádkem - hasiči 

30.3.2019 Jarní závod psů  

- kladné hodnocení akcí 

 

Důchodci – KOVO + Klub seniorů – kladné hodnocení jejich činnosti 

 

29.3.2019 Noc s Andersenem v knihovně – p. B. Svobodová, téma: „Mach a Šebestová“ 

(akce proběhla v pořádku, kladné hodnocení dětí) 

 

2. Informace z rady – předala členům komise p. Rychlá 

 

- započne rekonstrukce kiosku, šaten a oprava WC v PD – bylo vypsáno výběrové řízení na 

firmu 

- je vypsáno výběrové řízení na provozovatele kiosku 

- Green Ways  - přislíbil odstranit nebezpečné větve po zimní sezóně v PD 

- do středy mají být opravena dětská hřiště, školka do týdne -  nejsou ještě vyrobeny hlavy 

k houpadlům 

- DK – vybraná nová vedoucí – p. Vlaďka Monhartová – od 1.6.2019 

- v DK budou vybudovány nové sprchy a šatna pro umělce a pro sportovce (stolní tenis) 

- MěP vypracuje pro děti vzdělávací projekt – Bezpečně do školy 

       – bude přednáška ve škole pro žáky (informovala p. ředitelka ZŠ  Ing.Valešová) 

- budou vyčištěny pomníky 

- možnost připravit akci – třídění odpadů, skákací hrad, zjistit možnost kdy, kde, popř. spojit 

s nějakou naplánovanou akcí  

  Komise navrhuje akci: Rozloučení s prázdninami – 25.8.2019 

- zjistit, zda jsou ve školce tyto knihy – Odpadový skřítek – je možné objednat zdarma, 

ujistit zájem 

  Komise požaduje objednat 50 ks (30 ks škola, 10 ks družina, 10 ks školka) 

- budou vyčištěny chodníky a náměstí, jsou již vyčištěny nádoby na separovaný odpad 

 

 



3. Příprava na akce 

 

- 6.4.2019 18.00 hod Contry bál  pro děti a dospělé v sále DK – plakát je na webových 

stránkách města, pořádá Pionýr 

- 6.4.2019 od 15.00 hod – turnaj ve stolním tenise v KD (mimořádná akce, která naruší 

začátek Country bálu)  

  Diskuse v komisi o tom, že stolní tenisté nemají prostory pro pořádání turnajů. Město vyšlo 

stolním tenistům vstříc a poskytlo narychlo prostory pro konání turnaje dne 6.4.2019 od 15.00 

hod. – vstřícnost města pro akce stolních tenistů. 

Závěr diskuse komise: nutnost řešit prostory pro stolní tenis a další sportovní aktivity.  

30.4.2019 stavění obecní májky – Rej čarodějnic – pozváni členové komise, zajišťuje p. 

Rychlá, p. Vasková, sl. Matoušková. 

- 11.5.2019 Staročeské máje - probíhají nácviky na 20. ročník staročeských májů – každou 

sobotu v předsálí DK 12.30-13.30 – p. Vasková, dále paní Vasková informovala o propagaci 

na tuto akci, která probíhá jak do okolních obcí, tak do tisku – zajišťuje p. Vasková  

Novinkou na májích bude přivítání všech májovnic a kecalů (na úvodu). P. Šmolík zajišťuje 

kapelu, půjčení krojů platí město, p. Šmolík s mládeží zajistí májku – úkol. 

- 15.5.2019 Den proti rakovině – prodej žlutých kvítků (veřejná sbírka) 

- Muzika – 6.7.2019 – šetření – upravují se smlouvy, moderuje Míša Leicht, možnost koupit 

vstupenku online v předprodeji za 280,- Kč, na místě 320,- Kč, děti do 15 let zdarma.  

- 31.8.2019  koncert v přírodním divadle – je v řešení, úkol p. Kabourek, p. Rychlá 

- 15.11.2019  - možnost uspořádat koncert v DK případně v klubovně DK – nová kapela 

Cliché + další 2 kapely, příspěvek dobrovolný 

 

4. Různé  

 

- nová kronikářka – sl. Denisa Matoušková – poděkování  

- letáčky – člověk v tísni – propagace 

- z důvodu, že p. Krtilová odchází do důchodu, nová pracovnice nastupuje od 1.6.2019 do 

DK, je potřeba řešit objednání filmů. P. Krtilová uvedla, že zašle seznam filmů p. Rychlé, ta 

seznam rozešle členům komise a každý z komise se vyjádří k seznamu do 14.4.2019  - sloučí 

se v jeden seznam – vyberou se filmy. P. Krtilová sdělila, že nejlepší spolupráce je 

s FALCONEM, BONTONFILM. 

- p. Bogdan – bude chodit dále promítat filmy do PD 

- komise se dohodla na začátku promítání v letním kině na 29.6.2019 a následně středy, pátky, 

soboty 

- úkol: opravit na webových stránkách – 7.7.2019 koncert Big Band - po dohodě  

s p. Kabourkem 

- příští komise: 3.6.2019 – rozloučení s paní Krtilovou a paní Dudkovou 

- nový termín akce: tradiční zpívání koled – 18.12.2019 – opravit v kalendáři akcí na 

webových stránkách 

- akce workoutové hřiště se zatím odkládá z důvodu jednání se stavebním odborem Rokycany 

- dotaz p. Franty na stravování ve školní jídelně, p. Vasková vysvětlila a pozvala na oběd 

Diskuse 

 

Zapsala: 2.4.2019   Wágnerová 

Ověřila: 3.4.2019 Rychlá 


